
Zápis ze zasedání akademického senátu UK FTVS 

ze dne 12.5. 2009 

Přítomni (bez titulů): dle prezenční listiny 

Hosté (bez titulů): Bunc, Vlčková 

Program: 

1. AS vyjádřil lítost nad neštěstím v rakouských Alpách, jehož obětmi byli čtyři 
absolventi a studenti FTVS. AS se připojuje k vyjádření soustrasti zaslaném děkanem 
FTVS pozůstalým.  

2. Schválení převodu finanční částky – AS schválil rozhodnutí Rady výzkumu převést 
25% z částky přidělené za úspěšné ukončení doktorského studia z fondu PDS na 
nákup databází a literatury na příslušnou katedru (kde bylo studium dokončeno). 
Převedení se týká pouze roku 2009. (11 pro, 0 proti, 0 se zdržel)  

3. Rozpočet FTVS na rok 2009 – V stanoveném termínu neobdržel AS návrh rozpočtu na 
rok 2009. Na dotaz z pléna odpověděl děkan, konstrukce rozpočtu bude probíhat podle 
stejných pravidel jako v roce 2008. Tajemnice doplnila vysvětlení sdělením, že formát 
rozpočtu zasílaný na RUK (dle jeho požadavků) bude pro potřeby AS FTVS doplněn 
podrobnějšími formáty.  

4. Investice do zařízení – Tajemnice se pokusila vysvětlit postup, podle kterého byla 
realizována investice do zařízení FLUM (katedra plaveckých sportů) a jeho 
připravovaného uvedení do provozu. Postup byl podle tohoto sdělení průběžně 
sledován ekonomickou komisí FTVS. Znovu vyšlo najevo, že AS nemá informace o 
plánu FRIMu a jeho plnění, respektive dostává informace ex post. Při výběrovém 
řízení na dodavatele prací nezbytných pro uvedení FLUMu do provozu bude AS 
zastupovat mgr. Jurák.  

5. Volby do AS – po diskusi bylo rozhodnuto, že na červnovém zasedání AS (9.6.2009) 
budou oficiálně vyhlášeny volby do AS FTVS UK. Harmonogram postupu (termínů) 
při realizaci voleb je přílohou tohoto zápisu.  

6. Různé 

-tajemnice FTVS sdělila, že se připravují úpravy střechy na sportovní hale FTVS a upozornila 
na problémy s tím spjaté 

Zapsal: TůmaSchválil: Süss  

Přílohy: 

-harmonogram voleb do AS FTVS UK 

 


